
Bevakningslista FH-rådet 2016 
Aktiviteter  Kommentar 

eller datum 

för 

åtgärd 

  

 

 

 

Gångstråket Karlavägen 

Valhallavägen behöver renoveras. 

Stålkanter problem vid Sturegatan (från tillgänglighetsvandringen) 

 

25/2 enl. park 

o miljö har 

nytt grus lagts 

på hela 

sträckan samt 

nya 

parksoffor. 

Stålkanter 

fortf problem  

 

Minst en fritidsverksamhet ska anordnas för barn och ungdomar med 

funktionsnedsättning 

(FH-rådets aktivitet) 

 

 

  

Medarbetarna ska kompetensutvecklas i att skriva enkelt och lättläst  

(FH-rådets aktivitet) 

 

 

 

Inventering ska göras om vilka praktikplatser och feriejobb som är möjliga för  

personer med funktionsnedsättning (FH-rådets aktivitet) 

 

 

Kompetensutveckling i bemötande gällande personer med funktionsnedsättning ska 

genomföras (FH-rådets aktivitet)  

 

 

 

Stadsdelsnämnden ska bygga bort enkelt avhjälpta hinder 

 

25/2 park & 

miljö jobbar 

med detta 

hela tiden. 

Ingår i 

uppdraget.  

 

Stadsdelsnämnden ska erbjuda fler personer med funktionsnedsättning anställning i 

staden   

 

 

 

Ett stort problem är framkomligenheten på trottoarer, särskilt i samband med  

byggen 

Tillfälliga avfasningar vid hänvisningar till annan trottoar saknas ofta.  

(från tillgänglighetsvandringen) 

 

Tas bort då 

detta är 

trafikkontoret

s ansvar. 

Frågan tas upp 

på deras FH-

råd. 



 

Gångbron mellan Fältöversten och Tessinparken. Förmedla till  

SL att utvändig dörröppnare behövs på gångbron (från tillgänglighetsvandringen) 

 

 

 

Där gångvägarna i Tessinparken möter De Geersgatan och  

Hedinsgatan saknas avfasning på trottoarkanterna. Detta gör det  

svårt att ta sig upp/ned för en person som använder rullstol eller  

permobil. Problemet har uppmärksammats vid tidigare vandring  

men har inte åtgärdats. Rådet vill ha återkoppling från  

Parkmiljöavdelningen om detta (från tillgänglighetsvandringen) 

 

Tas bort då 

detta är 

trafikkontoret

s ansvar. 

Frågan tas upp 

på deras FH-

råd. 

 

 

 

Följa upp frågan om mattan under gymmet med Parkmiljöavdelningen. (från 

tillgänglighetsvandringen) 

 

25/2 ska inte 

vara en matta 

enl. park o 

miljö. Bilden 

missvisande. 

FH-rådet för 

fram att 

fallhöjden är 

för hög och 

att matta bör 

finnas.  

Valhallavägens mittstråk ska rustats upp med nytt grus under 2016 (från 

tillgänglighetsvandringen) 

 

25/2 Tas bort 

då detta redan 

har åtgärdats 

enl. park o 

miljö 

 

Förmedla till Trafikkontoret att avfasning behövs utanför Fältöverstens 

sidoentré (från tillgänglighetsvandringen)  

 

Tas bort då 

detta är 

trafikkontoret

s ansvar. 

Frågan lyfts på 

deras FH-råd.  

 

Norra Djurgårdsstaden: Miljöerna är tillgängliga generellt, men på   

många innergårdar är ytbeläggningen tjockt grus,  

vilket gör det svårt att ta sig fram i rullstol. Information till 

stadsdelsförvaltningens hållbarhetssamordnare om detta (från  

tillgänglighetsvandringen).  

 

Tas bort då 

detta inte är 

förvaltningens 

ansvar. Varje 

fastighetsägare 

som ska 

åtgärda detta.  

  

  

 


